

That's Mandarin Cultural Activities

February

1 元宵节 (Shanghai) Lantern Festival



50 RMB for Shanghai Campus

Lantern Festival is a traditional Chinese festival which gathers all families together. During Lantern Festival, people enjoy having yuanxiao (glutinous riceballs) and guessing lantern riddles.

Join us for a fascinating lantern festival party 🛚 🥞 🔭



正值元宵节,在这个中国的传统节日日也是中国年年第一一个圆月月,在中国, 家家户 广会在这——天欢聚——堂,吃元宵,猜灯谜。这次我们也在这样的中国传统佳节 将That's Mandarin Family的同学们聚在——起,——起度过这个团圆的节 日日。

https://www.thatsmandarin.com/lantern-festival/

March

2 踏青青烧烤 (Shanghai Campus) Spring Outing & Barbecue (Shanghai)



300 RMB (已经过成本核算,满足足6人人可开启活动;意在在能 cover掉成本的情况下尝试办起此类活动)

Spring is here with its blossoming flowers and dazzling sunshine. That's Mandarin would like to invite you to join us for an exhilarating spring outing to experience the charms of spring.

Don't miss out on it!



春天到了了,万物复苏,阳光明媚。在这样的日日子子里里里,怎么能不不出去走走 ——走走看——看呢?带上你的好心心情,和That's Mandarin——起去迎接春天 ,享受春天的美好时光吧!我们还准备了了烧烤哦,不不要错过哦!

https://www.thatsmandarin.com/picnic-kite-flying-shenzhen/

3 天津一一日日游 (Beijing Campus) One-day Excursion to Tianjin



900 RMB

Spring is here with its blossoming flowers and dazzling sunshine. That's Mandarin would like to invite you to join us for an exhilarating onedayexcursiontoTianjintoexperiencethe charms of spring!

春天到了了,万物复苏,阳光明媚。在这样的日日子子里里里,怎么能不不出去走走 --走走看--看呢?带上你的好心心情,和That's Mandarin--起去迎接春天 ,享受春天的美好时光吧!

https://www.thatsmandarin.com/one-day-excursion-to-tianjin/

4 室外野餐 & 放风风筝 (Shenzhen Campus) Picnic & Kite-flying



N/A (待定)

Spring is here with its blossoming flowers and dazzling sunshine. That's Mandarin would like to invite you to join us for an exhilarating spring outing to experience the charms of spring.

Don't miss out on it!



春天到了了,万物复苏,阳光明媚。在这样的日日子子里里里,怎么能不不出去走走 --走走看--看呢?带上你的好心心情,和That's Mandarin--起去迎接春天 ,享受春天的美好时光吧!我们还准备了了烧烤哦,不不要错过哦!

https://www.thatsmandarin.com/spring-outing-shanghai/

April

5 Easter Treasure Hunt (Shanghai Campus)



50 RMB

It's Easter again, and this year That's Mandarin has prepared quite a few gifts of our participants. Use your perceptiveness and gamble your luck to find those hidden Easter eggs await! 📋 Surprises 又又到复活节,今年年的That's Mandarin隐藏着无无数复活节彩蛋,你能将他 们都找出来吗?挑战你观察力力力和运气气的时候到了了,快来That's Mandarin寻找属于你的复活节彩蛋吧!还有各种惊喜等着你哦!

https://www.thatsmandarin.com/easter-treasure-hunt-shanghai/

6 Easter Treasure Hunt (Shenzhen Campus)



50 RMB

It's Easter again, and this year That's Mandarin has prepared quite a few gifts of our participants. Use your perceptiveness and gamble your lucktofind those hidden Easter eggs□ Surphses await! 又又到复活节,今年年的That's Mandarin隐藏着无无数复活节彩蛋,你能将他们都找出来吗? 挑战你观察力力力和运气气的时候到了了,快来That's Mandarin寻找属于你的复活节彩蛋吧!还有各种惊喜等着你哦!

https://www.thatsmandarin.com/easter-treasure-hunt-shenzhen/

7 Easter Treasure Hunt (Beijing Campus)



190RMB or 690RMB

Our Easter Treasure Hunt activity will give kids the opportunity to enjoya fascinating treasure-hunting experience. Drinks and cakes will be offered to all participants. Each participant will also have the chance to win a lucky draw of a 500-yuan summer camp coupon.

Lucky draw-500元夏令营代金金金券。每个人人有one drink + one cake。 家长长在食食食品区休息,孩子子参与寻宝游戏。

Age requirements for kids: 8-10 years old; 11-13 years old. Cost: 690 RMB for a family package (4-people set); 190RMB for one person.

https://www.thatsmandarin.com/easter-treasure-hunt-beijing/

May

8 Movie Night (Shanghai Campus)



Free

Feeling tired after a week of hard work? We've prepared a relaxing movie night for you. Join us for a soothing and enjoyable evening.

Snacks and drinks provided. Look forward to seeing you!

度过了了漫长长的——周,工工作与学习,是否有感到疲惫呢?这次我们为大大家准备了了可以放松心心情的Movie Night。和我们——起坐下来,静下心心,好好地享受——个美好的夜晚吧。我们还为大大家准备了了零食食食饮料料哦,不不要错过!

https://www.thatsmandarin.com/movie-night-shanghai/

9 Youth Night Market (Beijing Campus)



Free

Sellers and kids can rent the booths to sell the things they'd like to sell, 200RMB/booth. Free entry for other participants.

商家或者孩子子可以借用用我们的摊位来卖东西西,200元/摊位;其他参加的人人免费

Age requirements for kids: 8-10 years old; 11-13 years old

孩子子年年龄:8-10岁;11-13岁

https://www.thatsmandarin.com/youth-night-market-beijing/

10 汉服秀 Hanfu Traditional Chinese Costume Show (Shenzhen Campus)



https://www.thatsmandarin.com/hanfu-show-shenzhen/

N/A (待定)

Mayisthe perfect month for going out, to get a bit of freshair and admire the flowers

And it's also the perfect time to join That's Mandarin for a Hanfu show, or 汉服秀 – traditional Chinese costume show – and learn more about Chineseculture. If you have a passion for Chinese culture, don't miss out on this event!

在深圳的五月月,室外寻香香赏花虽不不失情趣,但去室内和That's Mandarin—一起感受 "上衣衣下裳着深衣衣"的汉服魅力力力也不不失为——种选择。汉服作为中国重要的传 统服饰 ,它是浓缩的汉代儒家文文化,也是热爱中华文文化的人人了了解中国历史的—— 面面镜子子。所以,热爱中国文文化的小小伙伴,不不要犹豫,快来和我们——起吧!

August

11 崇明岛短途旅行行行 Trip to Chongming island (Shanghai Campus)



https://www.thatsmandarin.com/trip-to-chongming-island-shanghai/

300 RMB

(已经过成本核算,满足足6人人可开启活动;意在在能cover掉成本的情况下尝试办起此类活动)

Do you like to travel? Do you have any travel plans in August?

If not, then join other That's Mandarin students on a trip
Farmhouse resort on Chongming island! Get a glimpse into the rurallife
in China. The tripwill include various activities including homemade
countryside food tasting, fishing, etc.

最近有想要旅游的打算吗?是否已经有了了目目的地呢?That's Mandarin为大大家提供了了一一个不不错的选择哦——崇明岛农家乐。近距离的感受中国国农村的生生活,你可以吃到正宗的农家小小炒、可以垂钓、采摘,和大大自自然亲密接触!

12 爨底下 Farmhouse Resort (Beijing Campus)



900 RMB

Joinus for a trip to a farmhouse resort to get a glimpse into the rural life in China. The trip will include various activities including homemade countryside food tasting, fishing, barbecues, etc. \square

Á

农家乐活动,可以带学生生体验中国农村的生生活,可以品尝农家菜、钓 鱼鱼、烧烤等。

https://www.thatsmandarin.com/farmhouse-resort-beijing/

13 麻将 Mahjong (Shenzhen Campus)



N/A (待定)

Mahjong is a traditional Chinese board game that's been played and enjoyed by many generations. It's believed that, besides being a source of entertainment, it also develops logical thinking skills.

If you would like to know more about this fascinating game, join us to learn how to play mahjong

"四四方方方方——座城,东南西西北北四个人人",——方方桌、144张麻将、东西西南 北北 四个方方位,各坐一一人人。——个骰子子在玩家的手手中如有神助,一一摸、一一吃、一 一碰、一一杠无无不不彰显了了中国人人的取舍之道。在手手机控制了了我们的 时间和思 绪的时代,不不妨来That's Mandarin和老老老师们——起学习打麻

将吧! https://www.thatsmandarin.com/mahjong-night-shenzhen/

September

14 中秋节 Mid-autumn Festival Party (Shanghai Campus)



https://www.thatsmandarin.com/mid-autumn-festival-party-shanghai/

50 RMB

Mid-autumnFestivalisatraditionalChineseholidayforfamily reunion. On this day, all the family members gather together to enjoydelicious moon cakes and admire the full moon. Join us for an exciting mid-autumn festival party to learn how to make moon

cakes and share them with your friends!



这一一天,我们将迎来一一年年中月月亮最圆的日日子子。中国人人认为,在这样的 圆月月,应该和家人人——起,吃月月饼赏月月。That's Mandarin这个大大家庭同样 渴望你们这一一天的到来,给我们带来团圆的气气息。我们也为大大家准备了 了制作月月饼的器器材,大大家——起动手手为自自己己和朋友制作属于我们自自 己己的月月饼, 并一一起分享吧!

15 中秋节 Mid-autumn Festival Party (Beijing Campus)



https://www.thatsmandarin.com/mid-autumn-festival-party-beijing/

100 RMB

Mid-autumnFestivalis atraditionalChineseholidayforfamily reunion. On this day, all the family members gather together to enjoydelicious moon cakes and admire the full moon. Join us for an exciting mid-autumn festival party to learn how to make moon cakes and share them with your friends!

这一一天,我们将迎来一一年年中月月亮最圆的日日子子。中国人人认为,在这样的圆月月,应 该和家人人——起,吃月月饼赏月月。That's Mandarin这个大大家庭同样渴望你们这——天的 到来,给我们带来团圆的气气息。我们也为大大家准备了了制作月月饼的器器材,大大家一 一起动手手为自自己己和朋友制作属于我们自自己己的月月饼,并一一起分享吧!

16 中秋节 Mid-autumn Festival Party (Shenzhen Campus)



https://www.thatsmandarin.com/mid-autumn-festival-party-shenzhen/

50 RMB

Mid-autumnFestivalisatraditionalChineseholidayforfamily reunion. On this day, all the family members gather together to enjoydelicious moon cakes and admire the full moon. Join us for an exciting mid-autumn festival party to learn how to make moon

cakes and share them with your friends!



这一一天,我们将迎来一一年年中月月亮最圆的日日子子。中国人人认为,在这样的圆月月,应 该和家人人——起,吃月月饼赏月月。That's Mandarin这个大大家庭同样渴望你们这——天的 到来,给我们带来团圆的气气息。我们也为大大家准备了了制作月月饼的器器材,大大家一 一起动手手为自自己己和朋友制作属于我们自自己己的月月饼,并一一起分享吧!

October

17 万圣节派对 Halloween Party (Shanghai Campus)



50 RMB

Readytojoinus for athrilling adventure? Wantto know what is expecting you behind those classroom doors that you used to be familiar with?

We look forward to seeing you at our Halloween party. Snacks, drinks and surprises included

百鬼鬼夜行行行,准备好和我们一一起探索万圣节这天的That's Mandarin了了吗?准备好 你的强心心脏以及尖叫,推开那曾经你熟悉的——扇扇门门,迎接鬼鬼节的到来吧! 当 然,为了了抚慰你们可能受到惊吓的心心灵,我们还准备了了零食食食饮料料哦。

18 万圣节派对 Halloween Party (Beijing Campus)



https://www.thatsmandarin.com/halloween-party-beijing/

Free

Readytojoinus for a thrilling adventure? Want to know what is expecting you behind those classroom doors that you used to be familiar with?

We look forward to seeing you at our Halloween party. Snacks, drinks and surprises included □ 6

百鬼鬼夜行行行,准备好和我们——起探索万圣节这天的That's Mandarin了了吗?准备好你的强心心脏以及尖叫,推开那曾经你熟悉的——扇扇门门,迎接鬼鬼节的到来吧! 当然,为了了抚慰你们可能受到惊吓的心心灵,我们还准备了了零食食食饮料料哦。

19 万圣节 Halloween Party (Shenzhen Campus)



https://www.thatsmandarin.com/halloween-party-shenzhen/

N/A (待定)

Readytojoinusfor athrilling adventure? Wantto know what is expecting you behind those classroom doors that you used to be familiar with?

We look forward to seeing you at our Halloween party. Snacks, drinks and surprises included \Box

百鬼鬼夜行行行,准备好和我们——起探索万圣节这天的That's Mandarin了了吗?准备好你的强心心脏以及尖叫,推开那曾经你熟悉的——扇扇门巾,迎接鬼鬼节的到来吧!当然,为了了抚慰你们可能受到惊吓的心心灵,我们还准备了了零食食食饮料料哦。

20 看海海 Seaside trip (Shenzhen Campus)



N/A (待定)

October is the perfect time to have a relaxing trip to the seaside and enjoy the gorgeous weather*

The charming coast line, Xiaomeisha (regarded as Oriental Hawaii), and the "seafood street" on Nanao islandare all worth visiting. Join us in October for a fascinating trip to the seaside.

豆豆子子说:海海有点蓝,有点远,有点缠绵;你有点甜,有点近,有点迷漫。十十月月的海海湾气候温和,是去海海过玩耍的好季节。 西西冲的海海岸线 东方方夏威夷的"小小梅梅沙"、南澳的"水水头海海鲜食食食街",十十月月来That's

Mandarin ——起去海海滩玩耍吧。

https://www.thatsmandarin.com/seaside-trip-shenzhen/

November

21 酒文文化 Wine Culture (Shanghai Campus)



88 RMB

Are you interested in Chinese wine culture? Would you like to try different types of Chinese wine? That's Mandarin would like to offer you an opportunity to experience the authentic Chinese wine culture first-hand. We have prepared eight types of wine for our participants (rice wine, osmanthus-flavored wine, kumiss, realgar wine, nverhong, barley wine, plum wine, erguotou).

Participants are welcome to try different types and choose their favorite. Anewtype of wine will be introduced to participants every 15 minutes.

你喜欢喝喝酒吗?那你又又了了解过酒吗?你想尝试不不同的酒吗? That's Mandarin 就来带领你们走走进中国的酒文文化,品尝以及了了解中国不不同种

类的酒。求寻找你最爱的酒类吧! (准备8种酒,米米酒、桂花酒、马马奶酒、雄黄黄酒、女女女儿儿红、青青稞酒、梅梅子子酒、二二锅头、学生生可以来学习、品尝不不同的中国酒,party形式,每15分钟给大大家发一一种新的酒。)

https://www.thatsmandarin.com/wine-culture-shanghai/

22 酒文文化 Wine Culture (Beijing Campus)



88 RMB

Are you interested in Chinese wine culture? Would you like to try different types of Chinese wine? That's Mandarin would like to offer you an opportunity to experience the authentic Chinese wine culture first-hand. We have prepared eight types of wine for our participants (rice wine, osmanthus-flavored wine, kumiss, realgar wine, nverhong, barley wine, plum wine, erguotou).

Participants are welcome to try different types and choose their favorite. A new type of wine will be introduced to participants every 15 minutes.

你喜欢喝喝酒吗?那你又又了了解过酒吗?你想尝试不不同的酒吗?That's

Mandarin 就来带领你们走走进中国的酒文文化,品尝以及了了解中国不不同种类的酒。求寻找你最爱的酒类吧! (准备8种酒,米米酒、桂花酒、马马奶酒、雄黄黄酒、女女女儿儿红、青青稞酒、梅梅子子酒、二二锅头,学生生可以来学习、品尝不不同的中国酒,party形式,每15分钟给大大家发一一种新的酒。)

https://www.thatsmandarin.com/wine-culture-beijing/

December

23 Christmas Party (Shanghai Campus)



https://www.thatsmandarin.com/christmas-party-shanghai/

50 RMB

It's Christmas time! Have you prepared any gifts for your friends?

Bring your gift to That's Mandarin and join us for a cosy Christmas party (Bring a gift worth 150RMB and exchange it with one of the other participants. We will wrap it for you in advance). Snacks and red wine will be offered

又又到圣诞节,你是否已经准备好了了送给朋友的礼物了了呢?那就带上你的礼物来 That's Mandarin为它找一一个主人人吧!我们还为你准备了了暖心心的食食食物和香香醇的红酒 哦,陪你度过一一个温暖的圣诞。(每个人人带一一个150元的礼物进行行行神秘交换, 至至少提前带来给我们, 我们来包装)

24 Christmas Party (Beijing Campus)



https://www.thatsmandarin.com/christmas-party-beijing/

drinks)

It's Christmas time! Have you prepared any gifts for your friends?

599 RMB (includes two

Bring your gift to That's Mandarin and join us for a cosy Christmas party (Bring a gift worth 150RMB and exchange it with one of the other participants. We will wrap it for you in advance). Snacks and red wine will be offered

又又到圣诞节,你是否已经准备好了了送给朋友的礼物了了呢?那就带上你的礼物来 That's Mandarin为它找一一个主人人吧!我们还为你准备了了暖心心的食食食物和香香醇的红酒 哦,陪你度过一一个温暖的圣诞。(每个人人带一一个150元的礼物进行行行神秘交换, 至至少提前带来给我们, 我们来包装)

25 Christmas Party (Shenzhen Campus)



https://www.thatsmandarin.com/christmas-party-shenzhen/

50 RMB

It's Christmas time! Have you prepared any gifts for your friends?

Bring your gift to That's Mandarin and join us for a cosy Christmas party (Bring a gift worth 150RMB and exchange it with one of the other participants. We will wrap it for you in advance). Snacks and

red wine will be offered 🏻 💆 🎄



又又到圣诞节,你是否已经准备好了了送给朋友的礼物了了呢?那就带上你的礼物来 That's Mandarin为它找一一个主人人吧!我们还为你准备了了暖心心的食食食物和香香醇的红 酒哦, 陪你度过一一个温暖的圣诞。(每个人人带一一个150元的礼物进行行行神秘交换, 至至少提前带来给我们, 我们来包装)